
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 24. juni 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 984
Med fingerplan 2013 for Hovedstadsområdet fik de berørte kommuner mulig-
hed for at afgrænse stationsnære områder ved stationerne på den kommende
letbane fra Lundtofte i nord til Ishøj i syd. Vil ministeren redegøre for om de
områder, som kommunerne i kraft af denne mulighed har afgrænset som sta-
tionsnære områder ved de forventede letbanestationer, fortsat have status af
stationsnære områder, dersom letbanen opgives?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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